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JUDr. Pašková: 

Neviem, či ja sa zle pozerám alebo na internetovej stránke mesta nie sú zverejnení neplatiči za 

komunálny odpad, dane, nájmy a ostatní neplatiči. Není to tam priebežne dopĺňané. PhDr. 

Čižmár: 

Čo sa týka neplatičov, tak tento problém, prečo neboli zverejnení, vyplýva, keď to tak môžem 

nazvať z postoja alebo rozhodnutia ombudsmanky  vo vzťahu k tomuto problému ale o tom 

bližšie povie pán Ing. Feďák, ktorá sa ohradila voči zverejňovaniu takýchto neplatičov na 

stránke mesta, konkrétne ide o sumu do akej výšky nemôžu byť zverejnení neplatiči.  

Ing. Feďák: 

Čo sa týka neplatičov, áno, mali sme vytknuté zo strany ombudsmanky, že sme zverejňovali 

nie v súlade so zákonom 563, zákon, ktorý nám to dovoľuje zverejňovať, boli zverejňované 

sumy nižšie, ako nám dovoľuje zákon. Spracovali sme nový prehľad, čo sa týka neplatičov, 

momentálne je na posúdení vo vedení mesta, po rozhodnutí ho zverejníme.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 


